

Title (en)

Elbow-connector for closet.

Title (de)

Klosett-Anschlussbogen.

Title (fr)

Coude de raccord pour cuvette.

Publication

EP 0445416 A2 19910911 (DE)

Application

EP 90125003 A 19901220

Priority

DE 9001483 U 19900209

Abstract (en)

2.1. In old buildings to be renovated, it is necessary for a closet having a horizontal discharge connection to be connected to a vertically extending soil pipe. The object of the invention is to make possible, in the course of renovation of a toilet room, adaptation to different distances of the fixed soil pipes from the walls in a particularly simple manner without the need for parts designed especially for the particular distance. 2.2. According to the invention, the connection is solved by an S-shaped elbow-connector (14) which essentially consists of a horizontal inlet pipe piece (16) capable of being shortened, a (lacuna) which can be connected to a soil pipe (13) and (lacuna) perpendicularly to the inlet pipe piece (16) which can be connected to the discharge connection (12) of the closet (10), and an arcuate middle piece (18) lying between the inlet and the outlet pipe piece (16, 17). 2.3. The elbow-connector according to the invention is particularly suitable for wash-down closets.

Abstract (de)

2.1. In zu renovierenden Altbauten ist es notwendig, daß ein Klosett (10) mit einem waagerechten Abgangsstutzen (12) an eine senkrecht verlaufende Abwasserrohrleitung (13) angeschlossen werden muß. Durch die Erfindung soll erreicht werden, daß im Zuge einer Renovierung eines Toilettensaales die Anpassung an unterschiedliche Abstände der ortsfesten Abwasserrohrleitungen von den Wänden in besonders einfacher Weise möglich ist, ohne daß speziell auf den jeweiligen Abstand ausgelegte Teile erforderlich sind. 2.2. Die Verbindung wird erfindungsgemäß durch einen S-förmig ausgebildeten Anschlußbogen (14) gelöst, der im wesentlichen aus einem kürzbaren, horizontalen Einlaufrohrstück (16), einem an einer Abwasserrohrleitung (13) anschließbaren, senkrecht zu dem an den Abgangsstutzen (12) des Klosetts (10) anschließbaren Einlaufrohrstück (16) und einem zwischen dem Einlauf und dem Auslaufrohrstück (16, 17) liegenden, bogenförmig ausgebildeten Mittelstück (18) besteht. 2.3. Der erfindungsgemäße Anschlußbogen ist besonders für Tiefspülklosetts geeignet. <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 11/16

IPC 8 full level

E03D 11/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 11/16 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9001483 U1 19900412; DE 59006058 D1 19940714; EP 0445416 A2 19910911; EP 0445416 A3 19920826; EP 0445416 B1 19940608

DOCDB simple family (application)

DE 9001483 U 19900209; DE 59006058 T 19901220; EP 90125003 A 19901220